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To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From: )
Sent: Mon 11/30/2020 7:17:59 PM

Subject: FW: Besluitvorming en tarief DVO thuisbemonstering GGD

Received: Mon 11/30/2020 7:17:59 PM

EE]

Zoals besproken net: zou jij deze mail willen versturen aan [ERED enEEE- <|B:
Adres EXE}IEEE @agdghor.nl

Een nota met brief via Marjolein komt nog bij je langs!

Dank

@ minvws.nl

+31 6 5.1.2e

Volgende week start de GGD met een pilot thuisbemonstering in samenwerking met EEEin Twente en West-Brabant.

GGD GHOR heeft een nieuw tarief van BS per thuisbemonstering door externe partijen voorgesteld, exclusief kosten voor

callcenter en PBM, waarvoor akkoord van het ministerie van VWS nodig is.

De wijziging van het eerder afgesproken en per brief bevestigde tarief [EENper thuisbemonstering, exclusief kosten

voor callcenter en PBM, komt voort uit het feit dat thuisbemonstering niet door één persoon maar door twee personen wordt

gedaan. Deze keuze is gebaseerd op advies van de medische expertgroep van de GGD onder leiding van 5.1.2e
. In dit advies

wordt onderbouwd dat er een sterke voorkeur is voor thuishemonstering door twee personen vanwege infectiepreventie, sociale

veiligheid en efficiéntie.

Op basis van bovengenoemde redenen vind ik de voorgestelde wijziging van het tarief gerechtvaardigd en ga ik akkoord met het

nieuwe tarief vanEREl per thuisbemonstering exclusief kosten voor callcenter en PBM. Dit zal ik nog door middel van een brief

bevestigen.

Ik vertrouw erop dat ik jullie hiermee voldoende heb geinformeerd.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

var:IEE
Verzonden: maandag 30 november 2020 09:04

Aan: | 5.1.2e

CC: 5.1.2e

Onderwerp: RE: Besluitvorming en tarief DVO thuisbemonstering GGD

Excuus...jij bedoelde een concept mail die[|EKEZkan versturen aan GGD GHOR. Komt eraan

ver:INET
Verzonden: maandag 30 november 2020 09:02

51 512 @minvws.nl>

cc: 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Besluitvorming en tarief DVO thuishemonstering GGD
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Urgentie: Hoog

Hi zie concept mail hieronder, ok zo?

vo IEEE

Graag wil ik je akkoord vragen voor het gewijzigde tarief voor thuisbemonstering door de GGD. Het tarief was

per thuisbemonstering, exclusief de kosten voor callcenter en PBM.

Het verschil in kosten zit in het feit dat thuisbemonstering niet meer door één maar door twee personen wordt gedaan. In de

praktijk wordt thuisbemonstering door de GGD al door twee personen gedaan, maar omdat er nu ook een externe partij

(Roamler/Fundis) zal worden ingezet om thuisbemonstering verder op te schalen, is het voor het contract nodig om het nieuwe

tarief te formaliseren.

De keuze voor thuisbemonstering door twee personen is gemaakt op basis van advies door een medische expertgroep die wordt

voorgezeten door I EEIHIEE verder bestaat uit zes GGD’en en

infectiepreventieartsen.

De belangrijkste reden voor het advies is infectiepreventie. Bemonstering door twee personen zorgt voor betere borging van de

procedure en goed gebruik van PBM’s, waardoor de kans op infectie tijdens het proces afneemt. Andere redenen voor

thuisbemonstering door twee personen zijn (sociale) veiligheid en efficiéntie.

Op basis van bovengenoemde redenen denk ik dat een wijziging van het tarief gerechtvaardigd is en adviseer ik je om met het

nieuwe tarief van [ER per thuisbemonstering (excl. kosten voor callcenter en PBM) akkoord te gaan.

Van: SEE EESo minvvis.ni>
Verzonden: zaterdag 28 november 2020 09:29

Onderwerp: RE: Besluitvorming en tarief DVO thuishemonstering GGD

Ok laten we het zo maar doen

Wil jij een concept mail opstellen die ik dan maandag aon [ESkan voorleggen om te versturen?

Dank

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

+31 ¢IEEE
@minvws.nl

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

von:IEEE) “BERET iv o>

Datum: vrijdag 27 nov. 2020 5:48 PM
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Onderwerp: RE: Besluitvorming en tariefDVO thuisbemonstering GGD

Hi

Dank, ik begrijp je vragen. Mijn advies is om akkoord te gaan met het voorgestelde tarief, ik zal toelichten waarom.

De belangrijkste reden voor het advies is infectiepreventie. Infectiepreventieartsen hebben aangegeven dat bemonstering door

twee personen zorgt voor een betere borging van de procedure en goed gebruik van PBM’s. Hiermee wordt de kans op infectie

tijdens het proces aanzienlijk beperkt. Ook in de reguliere teststraten wordt nagenoeg altijd in teams gewerkt, om dezelfde reden.

Dit argument heeft mij het meest overtuigd.

Wat betreft sociale veiligheid geven veel GGD’en aan dat er regelmatig sprake is van onveilige situaties (de precieze frequentie is

niet bekend bij GGD GHOR). Dat kan inderdaad komen omdat het gaat om verslaafden of mensen met GGZ-problematiek, maar

ook omdat familie/huisgenoten voor een onveilige situatie zorgen. Het gaat vaak en in brede zin om meer kwetsbare mensen.

Tot slot wordt thuisbemonstering door de GGD ook nu al door twee personen gedaan, vanwege hovenstaande reden, ondanks dat

het niet direct de meest lucratieve optie is. Want het kost natuurlijk tijd/geld/capaciteit/coérdinatie.

Al met al heeft dit mij overtuigd dat thuishemonstering door twee personen een weloverwogen keuze is, en dat de gevraagde

tariefwijziging daarvan een logisch en gerechtvaardigd gevolg is.

Groeten[Rd
van: SEGRE EEN© oinvws n>

Verzonden: vrijdag 27 november 2020 17:05

Aan:

Ce:

Onderwerp: RE: Besluitvorming en tarief DVO thuishemonstering GGD

We moeten er snel een knoop over doorhakken. Toch even benieuwd: jij zet nu informatie neutraal aan mij door. Maar wat is

jouw advies? Wat heeft jou overtuigd?

Mijn vragen zijn: hoe kan het dat de populatie die gaat worden bereikt via thuisbemonstering door de GGD zo anders wordt

ingeschat en als ‘onveilig’ wordt beschouwd? Iemand heeft toch zelf een test gevraagd? Het komt niet tot leven voor mij. Gaat

het om verslaafden, mensen met GGZ-problematiek?

En dat het effici&nter is met twee mensen probeer ik te begrijpen, maar in de teststraat is er toch ook gewoon 1 persoon die een

wattenstaaf in de neus steekt?

Groet

@minvws.nl

+31 5.1.2e

Verzonden: vrijdag 27 november 2020 16:43

Onderwerp: RE: Besluitvorming en tarief DVO thuisbemonstering GGD

Urgentie: Hoog

lk heb zojuist telefonisch contact gehad met [EE - GGD GHOR over het tarief/de DVO thuisbemonstering. Hij heeft

de reden voor twee personen en het daaruit voortkomende tarief nog eens toegelicht (zie ook bijgevoegde mailwisseling).
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Samengevat heeft een expertgroep (bestaande uit meerdere regionale GGD’en) onder leiding van

enBE3-co GHOR) geadviseerd om thuisbemonstering met twee personen te doen. Dit vanwege drie redenen:

-  Infectiepreventie: de bemonsteraar is hoger opgeleid en werkt in de “vuile” zone, begeleider treft voorbereidingen en

controleert omgeving en werkt in “schone” zone;

-  Veiligheid: de bemonsteraar komt, anders dan thuiszorgmedewerkers, op een onbekende locatie. Dit kan situaties

opleveren waarbij één persoon zich niet veilig voelt;
-  Efficiéntie: bemonsteren is een intensieve taak die sneller kan worden uitgevoerd in een team.

Plan is om 6 december te starten met de pilot, en om de contractering met Roamler/Fundis tijdig rond te krijgen willen ze graag

aanstaande maandag akkoord hebben op het tarief.

Kan jij op basis van bovenstaande en bijgevoegde mailwisseling akkoord geven, en kunnen we [EEEom een akkoord vragen?

Alvast bedankt!

Van: 51 512 |HEE minvws.ni>
Verzonden: donderdag 26 november 2020 22:59

Onderwerp: RE: Besluitvorming en tarief DVO thuishemonstering GGD

Hoi

Ik mis de onderbouwing waarom de thuiszorg kennelijk wel in staat is om met 1 persoon ergens thuis een afname te doen, en de

GGD vindt dat dit niet kan. Wat is de reden voor dit verschil?

Mbt eerste punt denk ik wel goed om een bevestiging te sturen vanuit | EEGr

@minvws.nl

van: INEESECNENNMEREo minvos.i>
Verzonden: donderdag 26 november 2020 17:29

Aan: 5.1 5.1.2e

cc: 5.1.2e

Kun je mij nog terugkoppeling geven over onderstaande? Of heb je meer info nodig?

Groeten,

var:INSET
Verzonden: woensdag 25 november 2020 14:42

Aan:

cc: A. - @minvws.nl>

Onderwerp: Besluitvorming en tarief DVO thuisbemonstering GGD

Tijdens het overleg met GGD GHOR vanmorgen is de bekostiging van thuisbemonstering (thuisafname door GGD) ism

Roamler/Fundis besproken. Volgende week gaat de pilot van start in Twente en West-Brabant en ondertussen zijn ze al bezig met
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het inrichten van de infrastructuur voor landelijke opschaling.

Twee checks bij jou:

Volstaat de huidige besluitvorming (jouw toezegging om dit op te gaan zetten), of is er nog iets aanvullend nodig?
Het tarief per thuisbemonstering is verdubbeld tov de brief vanfi#4Dit komt omdat er per thuisbemonstering twee

personen nodig zijn ipv één. Is dit akkoord?

Groeten, [EXE

EE
5.1.2 @minvws.nl

+316 5.1.2e

[


